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USNESENÍ ZE ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA OBCE 
 Hlavice konaného dne 13. 7. 2020 v zasedací místnosti OÚ Hlavice. 

 
Přítomni:  Mgr. Štěpánka Sichrovská, Ing. Renata Pytlounová, Mgr. Jana Arltová, Bc. Lenka Kristková, 

Ing. Josef Pytloun, David Vincour, Jaroslav Kristek a Jaroslav Najman 

 

Omluveni:  Martin Hozák  

  

Program:  

1. Schválení bezúplatného převodu vlastnického práva k nemovité věci – pozemek p.č. 182/8 v k.ú. 

Hlavice 

2. Schválení 3. návrhu znaku obce 

3. Žádost o vybudování příjezdu k rekreačním objektům – část obce Doleček p.p.č. 400/2 ve vlastnictví 

Obce Hlavice 

4. Projednání odkoupení pozemků od Litoměřické diecéze 

5. Žádost o přidání lampy veřejného osvětlení v části obce Vápno 

6. Projednání pořádání Hlavické pouti 

7. Informace o výsledku výběrového řízení 

8. Různé 

 

Nebyl vznesen žádný návrh na doplnění programu zasedání.  

 

1. Schválení bezúplatného převodu vlastnického práva k nemovité věci – převod pozemkové parcely 

číslo 182/8, ostatní plocha, ostatní komunikace v k.ú. Hlavice do vlastnictví obce Hlavice 

 

OZ byla paní starostkou předložena k projednání a případnému odsouhlasení smlouva o bezúplatném 
převodu vlastnického práva k nemovité věci. Konkrétně se jedná o pozemek p.č. 182/8 v k.ú. Hlavice což je 
komunikace mezi budovou tělocvičny a pozemkem obklopujícím budovu ZŠ Hlavice. 
 
Zastupitelstvo obce Hlavice schvaluje Smlouvu o bezúplatném převodu vlastnického práva k nemovité věci 
č. 4256/ULB/2020, kterou se převádí pozemek, pozemková parcela č. 182/8, ostatní plocha, ostatní 
komunikace, k. ú. Hlavice, obec Hlavice z vlastnictví státu do vlastnictví Obce Hlavice. 
 
Hlasováno bylo: 
 
Pro  -           (8)  

Proti -         (0)   

Zdržel se -  (0)   
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2. Schválení 3. návrhu znaku obce 

 
OZ byl paní starostkou předložen k připomínkování 3. návrh znaku obce. 
 

 
 

Zastupitelstvo obce se usneslo a jednohlasně v. u. 3. návrh nově navrženého ztvárnění symbolů obce – 

znak schvaluje. 

Hlasováno bylo: 
 
Pro  -           (8)  

Proti -         (0)   

Zdržel se -  (0)   
 
 

3. Žádost o vybudování příjezdu k rekreačním objektům – část obce Doleček p.p.č. 400/2 ve 

vlastnictví Obce Hlavice 

OZ byla paní starostkou předložena k projednání žádost o vybudování příjezdu k rekreačním objektům na 

p.p.č. 400/2 v k. ú. Hlavice, která je ve vlastnictví obce.  

Žadatelé plánují příjezd zpevnit dvěma pojezdovými pruhy, které budou zhutněny štěrkopískem a následně 

zatravněny. To vše na své náklady. 

Paní starostkou bylo provedeno místní šetření a zastupitelstvu byla předložena fotodokumentace 

zachycující momentálně nevyhovující stav příjezdu – v případě deštivého počasí vznikají hluboké vyjeté 

koleje. 

Zastupitelstvo obce se usneslo a jednohlasně předkládanou žádost schvaluje. 

Hlasováno bylo: 
 
Pro  -          (8)  

Proti -         (0)   
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Zdržel se -  (0) 

 

4. Projednání odkoupení pozemků od Litoměřické diecéze 

OZ bylo paní starostkou informováno o korespondenci mezi ní a zástupci Litoměřické diecéze, ve které byl 

požadován bezúplatný převod následujících pozemků: 

1) Pozemek p. č. 179/1 v k. ú. Hlavice o výměře 80 m² v současnosti využívaný pro kontejnery 

tříděného odpadu 

2) Pozemek p. č. 5 v k. ú. Hlavice o výměře 112 m² v současnosti umístěna modrá ohrádka na 

odpadkové pytle  

3) Pozemek p. č. 184 v k. ú. Hlavice o výměře 86 m² (sousedící s tzv. hřištěm – prostorem kde se koná 

hlavická pouť – jedná se o malý trojúhelníkový pozemek na křižovatce) dlouhodobě udržovaný obcí 

4) Pozemek p. č. 175/2 v k. ú. Hlavice o výměře 2 178 m² jež je pozemkem obklopujícím bytové domy 

na němž byla v minulosti vybudována komunikace na obecní náklady 

Výše uváděná žádost nebyla vyřízena kladně. Majitelem bylo doporučeno požádání o odprodej.  

Zastupitelstvo obce se usneslo a jednohlasně podání žádosti o odkoupení v. u. pozemků za cenu obvyklou 

Kč 20/m² celkem tedy v ceně Kč 49 120,- schvaluje. 

Hlasováno bylo: 
 
Pro  -           (8)  

Proti -         (0)   

Zdržel se -  (0) 

 

5. Žádost o přidání lampy veřejného osvětlení v části obce Vápno 

OZ byla paní starostkou předložena k projednání žádost o přidání veřejného osvětlení před objektem 

v části obce Vápno.  

OZ vzalo při rozhodování v potaz stávající situaci řešení veřejného osvětlení v části obce Vápno 

v bezprostředním okolí nemovitosti – ve vzdálenosti cca 70 m SZ od objektu se nachází sloup s veř. 

osvětlením a ve vzdálenosti cca 20 m JV se nachází další sloup s veř. osvětlením.  Dále byl vzat v potaz při 

rozhodování fakt, že se jedná o rekreační objekt využívaný primárně o víkendech a v. u. žádost o přidání 

lampy veřejného osvětlení neschvaluje. 

Hlasováno bylo: 
 
Pro  -           (0)  

Proti -         (7)   

Zdržel se -  (1)  
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6. Projednání pořádání Hlavické pouti 

 

OZ se usneslo 

 

s ohledem na stále platné MIMOŘÁDNÉ OPATŘENÍ Ministerstva zdravotnictví jako správního úřadu 

příslušného podle § 80 odst. 1 písm. g) zákona č. 258/2000 Sb., o ochraně veřejného zdraví a o změně 

některých souvisejících zákonů, ve znění pozdějších předpisů (dále jen „zákon č. 258/2000 Sb.“), které to 

mimořádné opatření nařizuje postupem podle § 69 odst. 1 písm. b) a odst. 2 zákona č. 258/2000 Sb. k 

ochraně obyvatelstva a prevenci nebezpečí vzniku a rozšíření onemocnění COVID-19 způsobené novým 

koronavirem SARSCoV-2 s účinností ode dne 4. července 2020 od 0:00 hod. do odvolání a skrze, které 

zakazuje nebo omezuje slavnosti, divadelní a filmová představení, sportovní a jiná shromáždění a trhy tak, 

že se zakazuje divadelní, hudební, filmová a další umělecká představení, sportovní, kulturní, náboženské, 

spolkové, taneční, tradiční a jim podobné akce a jiná shromáždění, výstavy, slavnosti, poutě, přehlídky, 

ochutnávky, trhy a veletrhy, vzdělávací akce, oslavy, a to jak veřejné, tak soukromé, s účastí přesahující ve 

stejný čas 1 000 osob 

 

proti pořádání Hlavické pouti 2020. 

 

Hlasováno bylo: 

 

Pro  -          (1)   

Proti -         (7)   

Zdržel se -  (0)  

 

Odůvodnění: 

Zastupitelé vyjádřili své názory týkající se pořádání Hlavické pouti v termínu 29. – 30. 8. 2020.  

Dále byly zváženy veškeré aspekty problematiky s tím spojené a také byl při rozhodování vzat v potaz 

stávající vývoj zdravotní situace v Libereckém kraji a ostatních krajích ČR. 

Vzhledem k tomu, že dle názoru epidemiologů i selským rozumem bude koronavirus mezi populací i po 

zbytek roku, 7 zastupitelů z 8 rozhodlo, že primárně nesmí být ohroženo zdraví našich zejména starších 

spoluobčanů. Ano, Hlavická pouť je tradiční akcí, ale odloženy jsou i významnější akce než naše pouť 

(olympiáda, významné soutěže atd.). Zavlečení nákazy do naší obce, vedoucí k případnému poškození 

zdraví či dokonce úmrtí našich spoluobčanů, si zastupitelé obce svým hlasováním nepřejí a rozhodně si to 

nechtějí vzít na svědomí. Nelze totiž předpokládat, že budou dodržovány odstupy mezi lidmi a průběžně 

dezinfikovány stánky, výrobky, atrakce apod. Těm, které naše rozhodnutí zklamalo, se omlouváme, ale 

snad naše důvody pochopí. 
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Obecním úřadem budou vytvořeny plakáty informující širokou veřejnost o opětovném konání Hlavické 

pouti v roce 2021. 

 

 

7. Informace  o výsledku výběrového řízení  

 

- OZ bylo paní starostkou informováno o výsledku výběrového řízení konaného dne 8.7.2020 v 10:05. 

Zastupitelstvo obce schvaluje a pověřuje starostku obce k podpisu smlouvy s vítěznou firmou 

Livington Company s.r.o. 

- Hlasováno bylo: 
-  
- Pro  -           (8)  

- Proti -         (0)   

- Zdržel se -  (0) 

 

8. Různé  

 

- Od 19:00 hod byl na zasedání obecního zastupitelstva přizván Ing. Arch. Král, aby představil 

dokončenou architektonickou studii Kostelního okrsku a Poutníkovy cesty. Jedná se o projekt do 

budoucna řešící prostranství přímo sousedící s kostelem, další přilehlé pozemky a chodníky. Bylo 

provedeno místní šetření týkající se umístění a provedení možného přístřešku, který by sloužil jako 

zázemí sportovnímu klubu – stánek s občerstvením.  

Finální projekt a požadovaná povolení budou předložena spolku MAS Podještědí a bude žádáno o 

dotační titul na obnovu veřejných prostranství. 

 

OZ bylo paní starostkou informováno o: 

 

- stávajícím vývoji projektu Relokace MŠ do budovy ZŠ:  

➢ Ministerstvem financí bylo obci sděleno, že se její žádosti o poskytnutí dotačního titulu 

vyhovuje v plném rozsahu v částce Kč 2 800 000,- a to v poměru 90:10. Dne 8. 7. 2020 

proběhlo za přítomnosti zástupců obce veřejné výběrové řízení. Během měsíce srpna 

proběhne několik operativních schůzek zastupitelstva věnované této akci 

➢ v souvislosti s relokací MŠ do ZŠ schválení žádosti o dotační příspěvek od Libereckého kraje 

v celkové hodnotě Kč 400 000,- 

➢ dále byla prodiskutována nutnost dokončení oplocení k celkovému zabezpečení parku ZŠ 

- neposkytnutí účelové dotace z programu Libereckého kraje 8.2 podpora ochrany přírody a krajiny 

na projekt „Program ošetření lip v obci Hlavice 3. etapa – Vápno“ 

- rezervování finančních prostředků od Státního fondu životního prostředí na projekt „Obec Hlavice – 

alej ke hřbitovu“ v celkové hodnotě Kč 90 500,- 

- tom, že obec Hlavice je finalistou v soutěži obcí ve třídění odpadu kraj Liberec 

- vyčerpání dotace na knihovnu – pořízením dataprojektoru a promítacího plátna v celkové hodnotě 

Kč 15 989,- z čehož dotace činní Kč 11 000,- 
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- profinancování krizové pomoci 2020 – nadační příspěvek společnosti ČEZ na ochranné pomůcky ve 

výši Kč 10 000,- 

- představení záměru rekonstrukce budovy tělocvičny. Konkrétně se jedná o: 

➢ oprava podhledů a stěn s výměnou osvětlení na jejíž financování bude podána žádost o 

dotaci na MMR 

➢ celkové zateplení budovy spojené s výměnou oken, dveří a otopné soustavy včetně 

výměny zdroje tepla financované z OPŽP 

➢ začlení kuchyně a jídelny pro MŠ a ZŠ do prostor současné chodby, baru a posilovny 

včetně případné možnosti nutné přístavby (západním směrem)  

➢ následné etapy rekonstrukce zbylých prostor (sociální zázemí a šatny) 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Předběžný termín příštího zasedání zastupitelstva je stanoven, 

z důvodu probíhajících letních dovolených,  

na pondělí 7. 9. 2020 od 18.00 hod v zasedací místnosti OÚ Hlavice.  

 

O případné změně budeme včas informovat. 
 
 
 
 
 
V Hlavici dne 14. 7. 2020 
Zapsala: Bc. Lenka Kristková  
 
 
 
 
. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .                                              . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .  
Starostka: Mgr. Štěpánka Sichrovská     Místostarostka: Bc. Lenka Kristková 
 
 
 
 


